

Western Music Series... Volume #2

NOVELTIES

SIDE A

- 1. "The Premise" - Wagon Christ (3:28)
2. "Sunflower Seeds"-Gerbil Liberation Front (2:15)
3. "The C.L.E.A.R.S."-The CLEARS (1:22)
4. "The Laughing Gnome"-David Bowie (2:53)
5. "Zamboni Race in Outer Space"-The Zambonis (3:17)
6. "TRS-80 Fight Song"-TRS-80 (0:35)
7. "1127"-Lazy Muthafucka (LMF/大懒薯) (4:12)
8. Mao Tse Tung Said"-Alabama 3 (3:23)
9. "I'm Downright Amazed at What I Can Destroy with Just a Hammer"-Atom & His Package (2:31)
10. "Sittin' Pretty"-Brendan Benson (2:57)
11. "U Mean I'm Not?"-Black Sheep (1:25)
12."Stop the Violence"-Wesley Willis (2:11)
13."Community College"-TRS-80 (1:20)
14."Barbed for People Like Us"-People Like Us/Barbed (2:34)
15."H.E. Zaum"-Attwenger (3:08)
16."Happy Happy Joy Joy"-Stinky Wizzleeteets (1:46)
17."Shanty Town"-Mr. Scruff (3:47)
18."Maker of Smooth Music"-Dick Kent (2:19)



SIDE B

- 1. "Panis et Circenses"-Os Mutantes (3:38)
2. "State of the Union"-Cloud Cult (3:11)
3. "Rocked by Rape"-Evolution Control Committee (4:30)
4. "Holy Cow"-Think Tree (3:15)
5. "Chewbacca"-Supernova (1:21)
6. "My Pal Foot Foot"-The Shaggs (2:36)
8. "Bach Is Dead"-The Residents (1:15)
9. "Kielbasa"-Tenacious D (3:01)
10. "The Penis Song"-Morus (3:13)
11. "Blind Man's Penis (Peace and Love)"-Ramsey Kearney (1:41)
12. "Doin the Pigeon"-Bert (2:14)
13. "The Grand Wazoo"-Frank Zappa/Captain Beefheart (2:10)
14. "Shoobiedoobiedumdum"-Jazzy Lee Ricky (3:52)
15. "Gretchen's New Dish"-Dick Kent (2:10)
16. "Mix Juice"-Great Chicken Powers (4:08)
17. "Car Bomb"-Negativland (1:54)
18. "Caller (Men Are Jerks)"-Omniscientfool (0:34)



Compiled by Julian Lee with assistance from Hellen 贾婉, Corney 马瑞敏, and Nancy 冯海珍.

Western Music Series Titles: *Instrumentals *Quiet Music *Novelties *Electronica *Sing-Alongs *And Perhaps Others!

What is a "novelty song"? For our purposes, it is anything outside the encroaching monoculture of western pop music-songs which offer new topics and sounds or which treat a familiar one (such as a love song or the style of rock 'n' roll) with a new spin. Novelty songs may be outside the realm, intentionally or not, of "serious" music, perhaps created for a laugh or to sing something never sung before. A good number are also just plain weird, beautiful disasters whose genius may elude most listeners-what many or most would call "crap". Above all, this is a celebration of diversity-a lively, playfully insane set of songs spanning the globe, tunes you may otherwise have gone your whole life without hearing (and getting stuck in your head).

什么样的歌叫"Novelty Song"? 在这里包括任何一首在西方流行音乐以外-好像各个国家都有"Boy Band"(男孩乐队)的形式, 漂亮的歌星, 或假的hip-hop MTV 商品. 这录音带的目的是代表这世界的外面: 谈到新的题目, 用新的音乐方式, 或起码用其他的方法对待通晓的方式. 里面还有几个Love songs, 不过都巧妙地表达爱情感-不一定是爱人的感觉. 新奇歌也平常是"重要"音乐的对方面-并不是说故意地做不好的音乐. 很多音乐的意图就是要重要(也许比乐队的能力重的多), 但是听起来只能暗笑. 有些歌的目的就是让你笑出来, 或乐队想唱从来没唱过的歌词. 还有不少只算古怪的, 疯狂还是天资, 谁都有自己的看法. 总而言之, 要介绍全球音乐的歧义. anyone. (NOT FOR SALE) 虽然喜欢每一首的人不会很多, 希望谁都能找到一首喜欢的.

Western Music Series... Volume #2

NOVELTIES

SIDE A

- 1. "The Premise" - Wagon Christ (3:28)
2. "Sunflower Seeds"-Gerbil Liberation Front (2:15)
3. "The C.L.E.A.R.S."-The CLEARS (1:22)
4. "The Laughing Gnome"-David Bowie (2:53)
5. "Zamboni Race in Outer Space"-The Zambonis (3:17)
6. "TRS-80 Fight Song"-TRS-80 (0:35)
7. "1127"-Lazy Muthafucka (LMF/大懒薯) (4:12)
8. Mao Tse Tung Said"-Alabama 3 (3:23)
9. "I'm Downright Amazed at What I Can Destroy with Just a Hammer"-Atom & His Package (2:31)
10. "Sittin' Pretty"-Brendan Benson (2:57)
11. "U Mean I'm Not?"-Black Sheep (1:25)
12."Stop the Violence"-Wesley Willis (2:11)
13."Community College"-TRS-80 (1:20)
14."Barbed for People Like Us"-People Like Us/Barbed (2:34)
15."H.E. Zaum"-Attwenger (3:08)
16."Happy Happy Joy Joy"-Stinky Wizzleeteets (1:46)
17."Shanty Town"-Mr. Scruff (3:47)
18."Maker of Smooth Music"-Dick Kent (2:19)



SIDE B

- 1. "Panis et Circenses"-Os Mutantes (3:38)
2. "State of the Union"-Cloud Cult (3:11)
3. "Rocked by Rape"-Evolution Control Committee (4:30)
4. "Holy Cow"-Think Tree (3:15)
5. "Chewbacca"-Supernova (1:21)
6. "My Pal Foot Foot"-The Shaggs (2:36)
8. "Bach Is Dead"-The Residents (1:15)
9. "Kielbasa"-Tenacious D (3:01)
10. "The Penis Song"-Morus (3:13)
11. "Blind Man's Penis (Peace and Love)"-Ramsey Kearney (1:41)
12. "Doin the Pigeon"-Bert (2:14)
13. "The Grand Wazoo"-Frank Zappa/Captain Beefheart (2:10)
14. "Shoobiedoobiedumdum"-Jazzy Lee Ricky (3:52)
15. "Gretchen's New Dish"-Dick Kent (2:10)
16. "Mix Juice"-Great Chicken Powers (4:08)
17. "Car Bomb"-Negativland (1:54)
18. "Caller (Men Are Jerks)"-Omniscientfool (0:34)



Compiled by Julian Lee with assistance from Hellen 贾婉, Corney 马瑞敏, and Nancy 冯海珍.

Western Music Series Titles: *Instrumentals *Quiet Music *Novelties *Electronica *Sing-Alongs *And Perhaps Others!

What is a "novelty song"? For our purposes, it is anything outside the encroaching monoculture of western pop music-songs which offer new topics and sounds or which treat a familiar one (such as a love song or the style of rock 'n' roll) with a new spin. Novelty songs may be outside the realm, intentionally or not, of "serious" music, perhaps created for a laugh or to sing something never sung before. A good number are also just plain weird, beautiful disasters whose genius may elude most listeners-what many or most would call "crap". Above all, this is a celebration of diversity-a lively, playfully insane set of songs spanning the globe, tunes you may otherwise have gone your whole life without hearing (and getting stuck in your head).

什么样的歌叫"Novelty Song"? 在这里包括任何一首在西方流行音乐以外-好像各个国家都有"Boy Band"(男孩乐队)的形式, 漂亮的歌星, 或假的hip-hop MTV 商品. 这录音带的目的是代表这世界的外面: 谈到新的题目, 用新的音乐方式, 或起码用其他的方法对待通晓的方式. 里面还有几个Love songs, 不过都巧妙地表达爱情感-不一定是爱人的感觉. 新奇歌也平常是"重要"音乐的对方面-并不是说故意地做不好的音乐. 很多音乐的意图就是要重要(也许比乐队的能力重的多), 但是听起来只能暗笑. 有些歌的目的就是让你笑出来, 或乐队想唱从来没唱过的歌词. 还有不少只算古怪的, 疯狂还是天资, 谁都有自己的看法. 总而言之, 要介绍全球音乐的歧义. anyone. (NOT FOR SALE) 虽然喜欢每一首的人不会很多, 希望谁都能找到一首喜欢的.

Western Music Series... Volume #2

NOVELTIES

SIDE A

- 1. "The Premise" - Wagon Christ (3:28)
2. "Sunflower Seeds"-Gerbil Liberation Front (2:15)
3. "The C.L.E.A.R.S."-The CLEARS (1:22)
4. "The Laughing Gnome"-David Bowie (2:53)
5. "Zamboni Race in Outer Space"-The Zambonis (3:17)
6. "TRS-80 Fight Song"-TRS-80 (0:35)
7. "1127"-Lazy Muthafucka (LMF/大懒薯) (4:12)
8. Mao Tse Tung Said"-Alabama 3 (3:23)
9. "I'm Downright Amazed at What I Can Destroy with Just a Hammer"-Atom & His Package (2:31)
10. "Sittin' Pretty"-Brendan Benson (2:57)
11. "U Mean I'm Not?"-Black Sheep (1:25)
12."Stop the Violence"-Wesley Willis (2:11)
13."Community College"-TRS-80 (1:20)
14."Barbed for People Like Us"-People Like Us/Barbed (2:34)
15."H.E. Zaum"-Attwenger (3:08)
16."Happy Happy Joy Joy"-Stinky Wizzleeteets (1:46)
17."Shanty Town"-Mr. Scruff (3:47)
18."Maker of Smooth Music"-Dick Kent (2:19)



SIDE B

- 1. "Panis et Circenses"-Os Mutantes (3:38)
2. "State of the Union"-Cloud Cult (3:11)
3. "Rocked by Rape"-Evolution Control Committee (4:30)
4. "Holy Cow"-Think Tree (3:15)
5. "Chewbacca"-Supernova (1:21)
6. "My Pal Foot Foot"-The Shaggs (2:36)
8. "Bach Is Dead"-The Residents (1:15)
9. "Kielbasa"-Tenacious D (3:01)
10. "The Penis Song"-Morus (3:13)
11. "Blind Man's Penis (Peace and Love)"-Ramsey Kearney (1:41)
12. "Doin the Pigeon"-Bert (2:14)
13. "The Grand Wazoo"-Frank Zappa/Captain Beefheart (2:10)
14. "Shoobiedoobiedumdum"-Jazzy Lee Ricky (3:52)
15. "Gretchen's New Dish"-Dick Kent (2:10)
16. "Mix Juice"-Great Chicken Powers (4:08)
17. "Car Bomb"-Negativland (1:54)
18. "Caller (Men Are Jerks)"-Omniscientfool (0:34)



Compiled by Julian Lee with assistance from Hellen 贾婉, Corney 马瑞敏, and Nancy 冯海珍.

Western Music Series Titles: *Instrumentals *Quiet Music *Novelties *Electronica *Sing-Alongs *And Perhaps Others!

What is a "novelty song"? For our purposes, it is anything outside the encroaching monoculture of western pop music-songs which offer new topics and sounds or which treat a familiar one (such as a love song or the style of rock 'n' roll) with a new spin. Novelty songs may be outside the realm, intentionally or not, of "serious" music, perhaps created for a laugh or to sing something never sung before. A good number are also just plain weird, beautiful disasters whose genius may elude most listeners-what many or most would call "crap". Above all, this is a celebration of diversity-a lively, playfully insane set of songs spanning the globe, tunes you may otherwise have gone your whole life without hearing (and getting stuck in your head).

什么样的歌叫"Novelty Song"? 在这里包括任何一首在西方流行音乐以外-好像各个国家都有"Boy Band"(男孩乐队)的形式, 漂亮的歌星, 或假的hip-hop MTV 商品. 这录音带的目的是代表这世界的外面: 谈到新的题目, 用新的音乐方式, 或起码用其他的方法对待通晓的方式. 里面还有几个Love songs, 不过都巧妙地表达爱情感-不一定是爱人的感觉. 新奇歌也平常是"重要"音乐的对方面-并不是说故意地做不好的音乐. 很多音乐的意图就是要重要(也许比乐队的能力重的多), 但是听起来只能暗笑. 有些歌的目的就是让你笑出来, 或乐队想唱从来没唱过的歌词. 还有不少只算古怪的, 疯狂还是天资, 谁都有自己的看法. 总而言之, 要介绍全球音乐的歧义. anyone. (NOT FOR SALE) 虽然喜欢每一首的人不会很多, 希望谁都能找到一首喜欢的.

Western Music Series... Volume #2

NOVELTIES

SIDE A

- 1. "The Premise" - Wagon Christ (3:28)
2. "Sunflower Seeds"-Gerbil Liberation Front (2:15)
3. "The C.L.E.A.R.S."-The CLEARS (1:22)
4. "The Laughing Gnome"-David Bowie (2:53)
5. "Zamboni Race in Outer Space"-The Zambonis (3:17)
6. "TRS-80 Fight Song"-TRS-80 (0:35)
7. "1127"-Lazy Muthafucka (LMF/大懒薯) (4:12)
8. Mao Tse Tung Said"-Alabama 3 (3:23)
9. "I'm Downright Amazed at What I Can Destroy with Just a Hammer"-Atom & His Package (2:31)
10. "Sittin' Pretty"-Brendan Benson (2:57)
11. "U Mean I'm Not?"-Black Sheep (1:25)
12."Stop the Violence"-Wesley Willis (2:11)
13."Community College"-TRS-80 (1:20)
14."Barbed for People Like Us"-People Like Us/Barbed (2:34)
15."H.E. Zaum"-Attwenger (3:08)
16."Happy Happy Joy Joy"-Stinky Wizzleeteets (1:46)
17."Shanty Town"-Mr. Scruff (3:47)
18."Maker of Smooth Music"-Dick Kent (2:19)



SIDE B

- 1. "Panis et Circenses"-Os Mutantes (3:38)
2. "State of the Union"-Cloud Cult (3:11)
3. "Rocked by Rape"-Evolution Control Committee (4:30)
4. "Holy Cow"-Think Tree (3:15)
5. "Chewbacca"-Supernova (1:21)
6. "My Pal Foot Foot"-The Shaggs (2:36)
8. "Bach Is Dead"-The Residents (1:15)
9. "Kielbasa"-Tenacious D (3:01)
10. "The Penis Song"-Morus (3:13)
11. "Blind Man's Penis (Peace and Love)"-Ramsey Kearney (1:41)
12. "Doin the Pigeon"-Bert (2:14)
13. "The Grand Wazoo"-Frank Zappa/Captain Beefheart (2:10)
14. "Shoobiedoobiedumdum"-Jazzy Lee Ricky (3:52)
15. "Gretchen's New Dish"-Dick Kent (2:10)
16. "Mix Juice"-Great Chicken Powers (4:08)
17. "Car Bomb"-Negativland (1:54)
18. "Caller (Men Are Jerks)"-Omniscientfool (0:34)



Compiled by Julian Lee with assistance from Hellen 贾婉, Corney 马瑞敏, and Nancy 冯海珍.

Western Music Series Titles: *Instrumentals *Quiet Music *Novelties *Electronica *Sing-Alongs *And Perhaps Others!

What is a "novelty song"? For our purposes, it is anything outside the encroaching monoculture of western pop music-songs which offer new topics and sounds or which treat a familiar one (such as a love song or the style of rock 'n' roll) with a new spin. Novelty songs may be outside the realm, intentionally or not, of "serious" music, perhaps created for a laugh or to sing something never sung before. A good number are also just plain weird, beautiful disasters whose genius may elude most listeners-what many or most would call "crap". Above all, this is a celebration of diversity-a lively, playfully insane set of songs spanning the globe, tunes you may otherwise have gone your whole life without hearing (and getting stuck in your head).

什么样的歌叫"Novelty Song"? 在这里包括任何一首在西方流行音乐以外-好像各个国家都有"Boy Band"(男孩乐队)的形式, 漂亮的歌星, 或假的hip-hop MTV 商品. 这录音带的目的是代表这世界的外面: 谈到新的题目, 用新的音乐方式, 或起码用其他的方法对待通晓的方式. 里面还有几个Love songs, 不过都巧妙地表达爱情感-不一定是爱人的感觉. 新奇歌也平常是"重要"音乐的对方面-并不是说故意地做不好的音乐. 很多音乐的意图就是要重要(也许比乐队的能力重的多), 但是听起来只能暗笑. 有些歌的目的就是让你笑出来, 或乐队想唱从来没唱过的歌词. 还有不少只算古怪的, 疯狂还是天资, 谁都有自己的看法. 总而言之, 要介绍全球音乐的歧义. anyone. (NOT FOR SALE) 虽然喜欢每一首的人不会很多, 希望谁都能找到一首喜欢的.